



## Mødeindkaldelse – GGF hovedbestyrelsesmøde

<b>Tid – sted:</b>	Mandag d. 7. oktober 2024 kl. 19:00 i Hallens mødelokale.	
<b>Deltagere:</b>	Badminton - Per Fjordside Fitness – Lars Fogt Andersen Fodbold – Christoffer Kleve-Røndbjerg Gymnastik – Lone Fisher Håndbold – Tonni Leth Senioridræt – Henning Lysholm Tennis – Bente Weibel Volleyball – Helle Fogt Andersen Kasserer – Morten Nielsen Hallen – Arne Rahbek Formand – Birgitte Buskov	GGF-Nyt – Hanne Berthelsen Sognegården – Ejvind Marcussen Gårslevhallen – Henrik Nielsen Kommunikationsudvalget – Tonni Leth Koordinationsudvalget - vakant Støtteudvalget - vakant
<b>Afbud:</b>	Bente Weibel, Helle Fogt Andersen og Per Fjordside	

### REFERAT *(skrevet i kursiv)*:

#### 1. Godkendelse af referat og dagsorden

Godkendelse af referat fra mødet august-2024. *Godkendt*

Godkendelse af dagens dagsorden. *Godkendt*

#### 2. Tiltag i udvalgene:

##### a. Halbestyrelsen:

- Sparekassen Danmark har doneret 5.000 kr. til storskærm i mødelokalet*
  - Sommerkoncerter har doneret 8.000 kr. til automatisk dør i handicaptoulet*
  - Der er andre muligheder for støtte til dette projekt og evt. rabatpris.*
  - Glæde over Sportscaféen.  
Hallens mangler dog nu en indtægt, og har udgift til el.  
Bestyrelsen er enig om, at det er et stort plus med en café, og vi må i fællesskab prøve at finde løsninger, der bidrager til, at det hænger sammen.  
Vi kan prøve at hjælpe med at skaffe yderligere opgaver, så der bliver basis for en forretning, der hviler i sig selv driftsmæssigt.  
Det bliver evalueret ved kontraktforhandling i april.*
  - Hallen søger kommunen om udskiftning af lysarmaturer.*
  - Baderummene i kælderen skal renoveres. Forventes at starte i uge 7.*
  - Afventer besked vedr. fritagelse for ejendomsskat på den nye handicap P-plads*
  - Der er fortsat en del, der bruger handicap p-pladserne uberettiget. Bestyrelsen bakker op om, at man evt. kontakter politiet.*
- Fra Henrik:**
- Der er sat låse på alle opbevaringskasser*
  - Kommunen skal sørge for tilretning af belysning på fodboldbanerne*
  - Husk at booke mødelokaler hos Henrik*
  - Der er nu håndbold nogle weekender. Fodbold og håndbold afdelingerne finder i fællesskab ud af at koordinere nedtagning af bander.*
  - Tagryg bliver skiftet og røghætter fuges i uge 42. Udskiftning af resten af taget er udskudt på ubestemt tid.*
  - Ved indgangen mod Kraggyden laves forbedringer mod indtrængende vand*
  - Husk at melde tider fra, hvis man ikke bruger sin haltid.*
  - Hvem træner i uge 42: Håndbold, Volleyball og Motion&Fitness*
  - Håndbold har stævne den 19. oktober*



## Mødeindkaldelse – GGF hovedbestyrelsesmøde

### b. GGF-Nyt:

1. *Bladet er sendt ud*
2. *Tonni skal have billeder af udvalg til hjemmesiden*

### c. Kommunikationsudvalget, herunder beslutning om, hvem der kan/skal stå for hjemmesiden.

1. *Anders har sagt ja til at være ansvarlig for hjemmesiden og holde den opdateret*
2. *Tonni vil sørge for daglig drift*
3. *Hvad skal der være på infosiden*
  1. *Referater fra bestyrelsesmøder – dem lægger Tonni op*
  2. *Retningslinjer for frivillige, som vi tidligere har vedtaget*
  3. *Beredskabsplan, som Birgitte og Morten vil tage initiativ til*
  4. *Info om børneattester v/Birgitte*
4. *[www.gaarslevgf.dk](http://www.gaarslevgf.dk) skal i gang så hurtigt som muligt*

### d. Sognegården, herunder orientering/evaluering vedr. de 2 årlige hovedrengøringsdage.

1. *Vi har tidligere været mere engageret ved rengøringsdagene. Bestyrelsen for Sognegården foreslår at man spørger lidt bredere i byen.*

## 3. Tiltag i afdelingerne:

### a. Tennis

1. *Banerne lukker ned sidst i oktober*
2. *Der er offentligt udvalgsmøde 28. oktober*
3. *Sisell er villig til at gå ind i tennisudvalget*

### b. Senioridræt:

1. *Der er pt. 39 tilmeldte*
2. *Laila vil gerne aflastes som instruktør, og udvalget søger nu en hjælpeinstruktør via GGF-nyt. Det må gerne udbredes.*

### c. Fitness:

1. *8 instruktører har været på kursus på LaSanta Sport. God uge med mange aktiviteter, godt fællesskab og masser af inspiration. Kan måske generere nye aktiviteter på sigt.*
2. *Der kommer nye maskiner i Fitness-centret den 18. oktober*
3. *Lars beder om bestyrelsens opbakning til at supplere disse med ekstra indkøb for op til ca. 100.000 kr. for at øge kapaciteten, som bl.a. bliver nødvendiggjort ved nytillflyttere i de mange nye lejeboliger.*
4. *Bestyrelsen godkender dette og Birgitte og Morten godkender endeligt, når der er et konkret beløb.*

### d. Parasport:

1. *Har arbejdet med indhold til hjemmesiden og har fået hjælp hertil i et projekt under Vejle Kommune*
2. *Får besøg af Parasport Sverige 22. oktober*

### e. Gymnastik:

1. *MGP Dans starter fra uge 44 torsdage kl. 16.15 – 17.00*
2. *Trænersituationen er på plads på alle hold*
3. *Der er givet tilskud fra Sommerkoncerter på 7.500 kr. til faldmätte*
4. *Udvalget søger nu tilskud til udskiftning af udstyr for 58.000 kr. Meget af det basale udstyr er slidt.*  
*Bestyrelsen er indforstået med, at de penge, der kommer ind i tilskud bruges til udstyr.*

### f. Badminton:

1. *Intet nyt*

### g. Volley

1. *Flere nye deltagere*



## Mødeindkaldelse – GGF hovedbestyrelsesmøde

### **h. Håndbold:**

1. Nye regler vedr. dommere, hvor vi betaler udgifter til DHF
2. Der er 3 hold – U8, U11 og U13, som deltager i turneringer.
3. Der er bestilt holdsæt og trænertøj mv. Holdsættene er dækket ind fra 6 sponsorer

### **i. Motion/Fitness:**

1. Er i gang og der kommer stille og roligt flere deltagere

### **j. Fodbold:**

1. 120 børn deltog i byfestturneringen. Meget god oplevelse
2. Udendørssæsonen lukker ned i uge 41.
3. Indendørsholdene starter i uge 43
4. Oldboysholdet har fået nyt holdsæt ved hjælp af to sponsorer
5. Seniorholdet har haft tilgang af nye spillere i efteråret

## **4. Økonomi:**

### **a. Status**

1. Der er fortsat en god og stabil økonomi
2. Der er medlemmer i samme niveau som 2023

### **b. Frikontingenter**

1. Det er en fordel, hvis udvalgsformænd sender oplysninger til Morten om, hvem der skal have frikontingent og til hvad.

### **c. Fastrenteaftale**

1. Morten forslår, at vi forlænger fastrenteaftale i banken. Bestyrelsen er enig.

## **5. Orientering/nyt fra HB, herunder:**

### **a. Opfølgning på fælles arrangement for nye Gårslev borgere.**

1. Deltagere: Skole, børnehave, dagpleje, Indre Mission, Kirken, Spejderne, Ejendomsmæglere, Vejle Kommune, Gårslevhallen, GGF, Kulturklubben, Sognegården, Byfesten, Lokalrådet, Brugsen, Grundejerforeninger, Boligselskaber,
2. Birgitte kontakter Lokalrådet og aftaler næste skridt.

## **6. Næste møde, herunder planlægning af julefrokost.**

### **a. Næste bestyrelsesmøde er aftalt til 12. december 2024 kl. 18.00 i Hallens mødelokale;**

1. Alle kan invitere en ledsager med fra kl. 19.00 til julefrokost i Sportscafeen

### **b. Der skal findes 2 nye datoer for kommende bestyrelsesmøder.**

1. Næste bestyrelsesmøde torsdag den 6. februar kl. 19.00
2. Birgitte eller Arne laver en Doodle for at finde en dato til fælles generalforsamling

## **7. Eventuelt:**

### **a. Der kommer nye maskiner i Fitness-centret den 18. oktober**

### **b. Lars beder om bestyrelsens opbakning til at supplere disse med ekstra indkøb for op til ca. 100.000 kr. for at øge kapaciteten, som bl.a. bliver nødvendiggjort ved nyttilflyttere i de mange nye lejeboliger.**

### **c. Tonni har oplevet, at udstyr er flyttet eller gået i stykker, når andre afdelinger har lånt det. Foreslår at der laves fælles skab med lås til udstyr, der bruges af flere sportsgrene, så det altid kommer tilbage til rette sted. Tonni kontakter Henrik.**

### **d. Tonni savner en platform til at kommunikere med de børn, der spiller håndbold med tilmelding til kampe osv.**